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Záchranná opatření pro BioNTech? Německá vláda
nařídila 15 milionů dávek očkování proti Covid

infokuryr.cz/n/2024/08/15/zachranna-opatreni-pro-biontech-nemecka-vlada-naridila-15-milionu-davek-ockovani-
proti-covid

Cirkus Covid ještě zdaleka nekončí a mnoho zdrojů peněz stále
bublá – zejména pokud pocházejí z daňových příjmů v důsledku
politického nátlaku. Ministr zdravotnictví Lauterbach (SPD)
nařídil jménem německé spolkové vlády 15 milionů dávek
vakcíny a varoval před koronavirovou vlnou. To druhé je asi
pravda, protože chřipková vlna přichází jako po másle každý
rok, ať už jí říkáte chřipka nebo korona.

Lauterbach v rozhovoru pro Westdeutsche Allgemeine Zeitung
vysvětlil, že v rámci přípravy na nadcházející vlnu korony bylo
objednáno dalších 15 milionů „dávek vakcíny“ . Pokud je poptávka
větší, můžete také doobjednat.

Systémový tisk zatím neprověřil, zda mohla být objednávka zadána
v rámci smluvních závazků vyplývajících ze smluv SMS mezi
předsedkyní Evropské komise Ursulou von der Leyen a Pfizerem a
dalšími. Tyto smlouvy poskytují rozsáhlé záruky nákupu. Pokud si
smluvní partneři očkování nevyžádají, musí je i tak zaplatit.

Podle Lauterbacha by společnost BioNTech dodala vakcínu
přizpůsobenou variantě JN.1. O tom, že BioNTech již v první
polovině roku 2024 vykázal ztrátu 1,1 miliardy eur a mohl by být
takovými opatřeními „zachráněn“, se nediskutuje. BioNTech uvedl,
že očekává, že většinu svých ročních příjmů vygeneruje v posledním
čtvrtletí. Tady, jako obvykle, budou lidé na jednu stranu ohledně této
dohody s Corona jasně vidět, ale na druhou stranu mohli být
informováni, že WHO-Tedros vyhlásí pandemii opičích neštovic –
proti které se samozřejmě dá pilně znovu vstříkněte přípravky
mRNA.
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Expertka WHO Maria Van Kerkhove si mezitím stěžovala na pokles
zájmu o očkování – starší a „rizikové“ pacienti se naléhavě chtějí
nechat očkovat. Neexistují žádné statistiky z Německa o náhlých a
neočekávaných úmrtích po očkování u těchto problémových skupin.
Taková čísla je také obtížné analyzovat, protože většina lidí, kteří
zemřeli „z a s“ Coronou, byli lidé, jejichž věk byl nad průměrnou
délkou života. Snížení této skupiny populace v důsledku vedlejších
účinků vakcíny není nijak zvlášť patrné, ale je akceptováno všemi.

Zajímavé bude sledovat, kdy očkovací maraton opět vypukne i u
nás.
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